
Tres projectes ampliaran la xarxa de les vies verdes

El ple de la Diputaci� aprova les iniciatives, pressupostades per uns 5,18

milions, i la instalálaci� de calderes de biomassa a Garrig�s i Begur

El ple de la Diputaci� de Girona, ahir al mat�.

El ple de la Diputaci� de Girona [/tags/diputacio-de-girona.html] va

aprovar ahir per unanimitat tres projectes d'ampliaci� de la xarxa de

vies verdes [http://www.diaridegirona.cat/tags/vies-verdes.html]de

la demarcaci�, pressupostades per uns5,18 milions d'euros. El tram

amb m�s inversi� prevista �s el que ampliar� els camins entre el

Pirineu i la Costa Brava(amb un pressupost de 3,6 milions); seguit

del projecte per fer el tram entreSant Joan de les Abadesses i la

Vall de Bianya (1,3 milions) unint el Ripoll�s i la Garrotxa. El tercer

�s ÇEl Camp Llarg, un pont entre l'urb� i el ruralÈal Pla de l'Estany,

que compta amb un pressupost de 215.248,65 euros.

La diputada delegada de Programes Europeus, Maria Ëngels Planas, va explicar que un cop signats els convenis

amb els ajuntaments corresponents calia tirar endavant els projectes per tal d'avan�ar en la seva Çlicitaci� i

execuci�È.

El plenari tamb� va donar el vistiplau als enc�rrecs dels ajuntaments de Garrig�s i Begur per a la instalálaci� de

calderes de biomassa. Els acords s�n fruit dels convenis signats amb ambd�s consistoris a trav�s dels quals la

instituci� s'encarrega de gestionar la compra de les instalálacions.

Precisament,la Diputaci� impulsa un pla per fomentar la instalálaci� d'aquests aparells i ha atorgat des del 2014

m�s d'una quarantena de subvencions. Fins ara, n'ha instalálat 38 a tota la demarcaci�. En aquest sentit, el ple

tamb� va aprovar les noves bases que han de regular l'atorgament d'ajuts als ajuntaments.

Al torn de precs i preguntes,el diputat de la CUP [http://www.diaridegirona.cat/tags/cup.html], Lluc Salellas

[http://www.diaridegirona.cat/tags/lluc-salellas.html], va preguntar si s'ha fet alguna gesti� en relaci� als Çpresos

pol�ticsÈ.ÇVoldr�em saber si s'han fet arribar car tes no nom�s als consellers sin� tamb� a S�nchez i Cuixar t

donant-los supor t o si s'han fet peticions a institucions penitenci�riesÈ, va dir.

El president,Pere Vila [http://www.diaridegirona.cat/tags/pere-vila.html], li va respondre que han par ticipat a tots



els actes, que han aprovat les mocions de supor t i que han ÇparlatÈ amb la majoria dels consellers que han

sor tit de la pres�. ÇSobre les possibilitats de fer m�s accions, dir-li que no ho hem fet per� ho estudiaremÈ, va

af irmar.

Salellas tamb� va preguntar sila Diputaci� ha mantingut contactes amb la Generalitat

[http://www.diaridegirona.cat/tags/generalitat-de-catalunya.html] des de l'aplicaci� del 155 i si ha tingut Çla

mateixa actitud o la han canviatÈ. Vila li va respondre que fa setmanes que no hi ha tingut cap relaci� m�s enll�

de les que mantenen els funcionaris de les diverses �rees. ÇNi nosaltres ens hi hem dirigit ni ells a nosaltres

perqu� tampoc hi havia cap tema pendentÈ, va dir.
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